III INTERNATIONAL CHONGQING-ITALY FORUM
ON AUTOMOTIVE, TRANSPORTATION AND LOGISTICS
第三届重庆—意大利国际汽车、运输与物流合作论坛
Success case-studies and future opportunities along One Belt, One Road
暨一带一路成功案例与及未来机遇
AGENDA (DRAFT)
日程安排（草案）
English-Chinese simultaneous interpretation
英文-中文同声传译
August 3rd 2017 

2017年8月3日下午
14:30-15:00 Registration签到
15:00-17:00 Forum论坛 
Opening remarks (10 mins. each)
致开场词（各十分钟）
- Local authority (Chongqing Liangjiang New Area / Chongqing Commission for Economy and Informatization);
-当地政府部门（重庆两江新区管委会/重庆市经济和信息化委员会）
- The Italian Vice Minister of Economic Development Mr.Ivan Scalfarotto
-意大利经济发展部副部长伊万•斯卡法罗特
Speeches (15 mins. each)
演讲（各15分钟）
1. Solutions to mobility problems: competitive edge for urban-rural development

jointly by CNHIndustrial and Chongqing Transportation Group
1. 交通问题的解决方案：城乡发展的竞争优势
CNHIndustrial和重庆市公共交通控股（集团）有限公司
2. Italian Industrial Design: a roadmap to success

by Chang’An Group;
2. 意大利的工业设计：通向成功之路
重庆长安集团
3. Investment opportunities in Italy: how to better exploit industrial and design complementarities?

by Shineray Group;
3. 意大利的投资商机：如何探索工业与设计的互补性？
重庆东方鑫源控股有限公司
4. Investment in Chongqing: China’s industrial productivity and business environment

jointly by Sofima and Liangjiang New Area;
4. 重庆的投资商机：中国的工业生产力与商业环境

索菲玛公司以及两江新区管委会

5. Design and Italian-Chinese Industrial Synergy for worldwide product success
by NuovaIndustriaTOrinese (NITO)
5. 设计与中意产业互补型：迈向世界制造的成功之路
都灵新工业公司
6. Chongqing as a logistic hub along the New Silk Road
by Chongqing-Xinjiang Europe (Yuxinou) Railway Group

6. 重庆作为新丝绸之路的物流中心
渝新欧（重庆）物流有限公司
